
 

 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 
 

Broj: 04-GV-04-788/23 

Sarajevo, 19.05.2023. godine 

ZAPISNIK O RADU 

25.  SJEDNICE ODBORA ZA URBANIZAM I   

UPOTREBU LOKALNOG ZEMLJIŠTA 

održane 19.05.2023. godine 
Prisutni: 

1. Aida Koluder - Agić, predsjedavajuća  

2. Ismir Smajić, zamjenik predsjedavajuće  

3. Danijela Šahat, članica  

4. Elvedin Korora, član 

5. Sandra Toskić, članica  

6. Fikret Jakupović, član 

7. Salih Išerić, član  
 

 

Sjednici iz Stručne službe Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 
 

 

Sjednici prisustvuje: 

- Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 
 

Predsjedavajuća Odbora je u 14.35 sati otvorila sjednicu, pozdravila prisutne i utvrdila kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 
 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 24. sjednice Odbora 

za urbanizam i upotrebu i upotrebu lokalnog zemljišta, održane 11.04.2023. godine. 
 

Na prijedlog Predsjedavajuće, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Informacija o realizaciji Projekta sanacije, restauracije i kolorističke obnove fasada u Gradu 

Sarajevu  

2. Tekuća pitanja  
 
 

TAČKA 1. 

Informacija o realizaciji Projekta sanacije, restauracije i kolorističke obnove fasada u 

Gradu Sarajevu  
 

Uvodno izlaganje podnio je Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove. 

 



 

 

U diskusiji su pitanja postavili Predsjedavajuća i zamjenik Predsjedavajuće a odgovore i pojašnjenja 

je dao Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta je jednoglasno usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Informaciju o realizaciji Projekta sanacije, restauracije i kolorističke obnove 

fasada u Gradu Sarajevu i primi je k znanju. 

 

 

TAČKA 2.  

Tekuća pitanja  
 

Poslije rasprave te sažetka Predsjedavajuće, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 

upućuje putem Gradskog vijeća Grada Sarajeva sljedeću inicijativu: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta konstatuje da nije došao odogovor na pitanje 

u vezi sa završavanjem prokopa izvršenog s ciljem postavljanja kanalizacije na Trebeviću uz 

objekt izlazne stanice Trebevićke žičare, te insistira da Gradonačelnica Odbor i Gradsko vijeće 

što je moguće prije upozna s razlozima i mjerama poduzetim da se ovaj posao završi. 

 

  

PREDSJEDAVAJUĆA ODBORA 

Aida Koluder-Agić, s.r. 

 

 

Predsjedavajuća Odbora je u 15.10 sati zaključila rad 25. sjednice Odbora za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva.         

  


